

Fællesmøde d.29/11 med VPU, Vandlejere, Indvejere og Bestyrelsen På Hostrups Hotel

1. Der var indbudt til fællesmøde for at takke de frivillige, som havde ydet en indsats i foreningen i den forgangne sæson.
2. Velkomst af TK der takkede for en god sæson.
3. Bordet rundt. Alle deltagere fortalte lidt om hvordan de havde oplevet sæsonen. Et gentagne tema var skilte og kort over vores fiskevand. Jelle arbejder på kortet og er snart i mål, der skal holdes et møde med Dirk/Jens chr og Kjeld for at få de sidste matrikler på plads. John og Kjeld vil begynde på de manglende skilte. Der snakkes om hvad der skal til for at få flere fiskere til at indveje fisk hos vores indvejere. Der er kun blevet indvejet 8 fisk gennem sæsonen.
4. Gunnar mathiesen spurgte indtil om det måske var risiko for Pfas forurening fra beredskabet i Tinglev. Ingen konkret svar. Dette skal måske undersøges
- 5.

TKJ